

SPIS TREŚCI

Jerzy Balcerzak, Jan Panasiuk — Wskaźnica zniekształceń odwzorowawczych dwóch dowolnych regularnych przestrzeni trójwymiarowych na siebie	171
Ewa Krzywicka-Blum — Pewne podejście do problematyki klasyfikacji map	177
Robert Olszewski — Generalizacja linii brzegowej — próba podejścia multifraktalnego	191
Stanisław Lisiewicz — Problem rozmieszczania obserwacji klasycznych i GPS w poziomej sieci geodezyjnej przy przyjęciu ciągłości funkcji celu	213
Marek Przyborski, Andrzej Stateczny —	227

CONTENTS

Jerzy Balcerzak, Jan Panasiuk — Indicator of deformations of mutual projection of two arbitrary, regular, three-dimensional spaces	171
Ewa Krzywicka-Blum — An approach to the map classification problem	177
Robert Olszewski — Generalisation of a coast line — a multi-fractal approach	191
Stanisław Lisiewicz — An issue of distribution of conventional and GPS observations in a horizontal network with the assumption of continuity of the goal function	213
Marek Przyborski, Andrzej Stateczny — Classification of the signals presenting different representations of the same process	227

СОДЕРЖАНИЕ

Ежы Бальцежак, Ян Панасюк — Индикатриса отображающих деформаций двух любых регулярных трёхмерных пространств на себя	171
Эва Кшывицка-Блюм — Среди карт сонорично кодированные географические сцены	177
Роберт Ольшевски — Генерализация береговой линии — попытка мультифрактального подхода	191
Станислав Лисевич — Проблема расположения классических наблюдений и GPS в горизонтальной геодезической сети с принятием непрерывности функции цели	213
Марек Пшыборски, Анджей Статечны — Классификация сигналов представляющих разные представления того-же процесса	227